

Franckesche Stiftungen zu Halle

Pauli Manutii Epistolarum Libri XII

Manuzio, Paolo

Lipsiæ, Apud Johann. Herebord. Klosium, Anno 1707.

VD18 11417161

Paulo Magnulo, Patavium. Epist. LI.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:obv:ha33-1-198567

rum ambitus insittat? Splendidior, inviquit, nec paulo aptior ad movendum, si numerosius desinat, oratio videtur. Rectè: nec ego secus existimo; verum, quem tu tanti facis, eum ego magistrum sequor. Quid igitur ille? EPISTOLÆ NOSTRÆ DEBENT INTERDUM ALUCINARI. Nempè, quòd iis negligentia quædam, cum ad familiares scribitur, etiam ornamento sit. Ita igitur tecum agam, ut si essemus unà: & quemadmodum præsentibus quacunq; de re sermones familiariter ferere solemus; sic in scribendo, nullâ certâ proposita sententiâ, libertatem illam, & quasi negligentiam imitabor. Quod si reprehenderis, tacitum non feres. Præstat enim malè scribere, quàm omninò, quod à te fieri video, nihil scribere: cum hoc voluntatis fortasse vitium, sit, illud ingeni, quod ipsi nobis fingere non possumus. Vale. Venetiis. ∞ D. XXXIII. pridie id. Jun. qui mihi primus dies est anni XXI.

PAULO MAGNULO,
PATAVIUM.

EPIST. LI.

Excusat se de rursitate literarum, & Magnuli literas ab elegantia laudat.

Cum me vides præter institutum meum literas ad te non tam sæpè, quàm solebam, mittere; nimirum etiam, me tacente, quàm sim occupatus, intelligis. Ternas te dedisse scribis. Omnes accepi: nihil amabilius: his autem recentioribus etiam nihil elegantius. Sic enim censeo, rectè eum, & Latine

T

nè